
Кори Удовички: Говорим само о свом послу, није битно ко је с ким у сродству
четвртак, 08 октобар 2015 16:12

Министарка Кори Удовички, чија сестра је спомињана у случају ветропаркова, рекла је
да ће говорити само о свом послу и да није важно с ким је у сродству.

  

"Желим да пошаљем чврсту поруку Србији да не треба да има везе ко је чија сестра.…
Мене су и дипломате питале зашто се уопште то питање поставља. Зато што сам јавна
личност треба да говорим о неком с ким сам у сродству, а ко се нашао у јавности. То
нема логике", истакла је Кори Удовички.

  

  

Она је подсетила да је на почетку свог мандата најавила конфликте интереса када је
реч о енергетици, али је и додала да, када би почела да се бави афером у вези са
тражењем мита у вези са ветропарковима и с њеном сестром, нико не би извештавао о
раду Министарства државне управе и локалне самоуправе.

  

"Замислите када бих почела да нешто причам, па ко би о овим сувопарним темамам
извештавао јавност? И ја правим напор да ове теме буду разумљивије јавности. Мој
посао је ово на столу, њему сам попутно посвећена и, као што сам рекла у писаном ставу,
верујем у истражне органе", подвукла је Кори Удовички.

  

На питање новинара да ли има подршку у Влади, министарка Удовички је одговорила да
је свима у интересу да се настави започети посао и да је већ код колега видела
сарадњу.

 1 / 2



Кори Удовички: Говорим само о свом послу, није битно ко је с ким у сродству
четвртак, 08 октобар 2015 16:12

  

"Свако може да има различит став. Имам подршку премијера и верујем да ћу имати
сарадњу колега", закључила је Кори Удовички.

  

(Танјуг)
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